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RG- 0002.P.III.2010 

P R O T O K Ó Ł   NR   III/ 2010 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  
w dniu  30 grudnia 2010 r. 

 
Punkt 1.  
Otwarcie Sesji.   
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum- Przewodniczący poinformował, Ŝe jest obecnych 15 radnych, co 
stanowi niezbędne qorum do podjęcia uchwał.  
Punkt 3.  
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji- Protokół został odczytany przez Przewodniczącego 
rady gminy.  
 Radna Julia Rzepka prosiła o naniesienie do protokoły poprawki. Radna informowała, 
Ŝe nie odnotowano w protokole pytania które zadał radny Juliusz Twardowski na poprzedniej 
sesji, a mianowicie czy pan Wójt otrzymał w poprzedniej kadencji podwyŜkę, wtedy 
Przewodniczący udzielił radnemu odpowiedzi, Ŝe takiej podwyŜki Wójt nie otrzymał. Radna 
dodała, Ŝe sprawdzała i Wójt w poprzedniej kadencji otrzymał podwyŜkę w wysokości 600 zł. 
 Przewodniczący rady odpowiedział, Ŝe jeŜeli takie pytanie padło i udzielono takiej 
odpowiedzi to po odsłuchaniu nagrania poprawka zostanie naniesiona. Przewodniczący dodał, 
Ŝe pan Wójt nie otrzymał podwyŜki, a wyrównanie, gdyŜ po otrzymaniu nowych tabel 
wynagradzania Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów miast, wynagrodzenie Wójta 
znajdowało się poniŜej minimalnego wynagrodzenia. 
Do protokołu nie wniesiono więcej poprawek, protokół przyjęto jednogłośnie. 
Punkt 4.  
Przyjęcie porządku obrad: 
 W punkcie tym przed odczytaniem porządku obrad Przewodniczący zaproponował 
wprowadzenie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek                     
w podatku od nieruchomości, informując jednocześnie, Ŝe stawki podatku nie uległy zmianie, 
uchwałę naleŜy podjąć gdyŜ zmienił się jej stan prawny.  
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami.  
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planów Pracy Komisji rady gminy Nowe Miasto nad 
Wartą na rok 2011. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie przez Wójta gminy Nowe Miasto 
nad Wartą kolejnej umowy dzierŜawy gruntów połoŜonych na terenie wsi Nowe Miasto nad 
Wartą, Chociczy i Wolica Pusta. 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały w sprawie uchylenia  uchwały w sprawie przepisów porządkowych 
regulujących sprawę ograniczenia uŜywania materiałów i artykułów pirotechnicznych tzw. 
widowiskowych na terenie gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2011 rok”. 
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Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów odwiertu Radlin 65 wraz  z infrastrukturą 
towarzyszącą w obrębie wsi Klęka. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie zmiany w treści Porozumienia 
Międzygminnego zawartego  w dniu  7 października 2008 roku w sprawie powierzenia 
Gminie Jarocin przygotowania   i wykonania zadania p.n.  „Zorganizowanie i nadzór nad 
funkcjonowaniem systemu gospodarki odpadami i osadami ściekowymi dla gmin objętych 
POROZUMIENIEM wraz z budową Zakładu Zagospodarowania Odpadów Jarocin                            
z siedzibą w Witaszyczkach  z ewentualnymi punktami przeładunkowymi”. 
Punkt 13. 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok.  
Punkt 14.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek w podatku 
od nieruchomości. 
Punkt 15.   
Interpelacje radnych. 
Punkt 16.   
Sprawy bieŜące. 
Punkt 17.   
Wolne głosy i wnioski. 
 Radni jednogłośnie przyjęli przedstawiony porządek obrad. Po czym Przewodniczący 
zaproponował złoŜenie ślubowania przez Radnego Zenona Roszyka, który po raz pierwszy 
pojawił się na sesji od dnia wyborów. Pan Janusz Janicki odczytał rotę ślubowania w treści 
następującej: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na uwadze dobro mojej gminy i jej mieszkańców”,     

po czym pan Zenon Roszyk wypowiedział słowo „ślubuję”. 
Przewodniczący przeszedł do realizacji punktów porządku obrad. 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami.  
 Na wstępie Przewodniczący informował, Ŝe po objęciu mandatu Przewodniczącego 
Rady terminy dyŜurów nie uległy zmianie, tradycyjnie odbywają się w poniedziałki w 
godzinach popołudniowych oraz w środę rano. Pan Janusz Janicki informował, Ŝe sprawą 
która najczęściej jest poruszana na dyŜurach to odśnieŜanie dróg. Przewodniczący dodał, Ŝe 
kiedyś głównie na rynku znajdowały się skrzynie z piaskiem, dzięki czemu drogi i chodniki 
były posypywane- mieszkańcy proszą o ponowne wystawienie skrzyń.  
Na zakończenie Przewodniczący dziękował ze zaproszenia na uroczystości związane                       
z BoŜym Narodzeniem, oraz uroczystość 50-lecia poŜycia małŜeńskiego mieszkańców naszej 
gminy. 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Na wstępie Wójt wrócił do sprawy wynagrodzenia Wójta. Pan Podemski wyjaśniał, Ŝe 
w chwili obecnej jego wynagrodzenie jest na poziomie Wójta z Krzykos i Zaniemyśla, 
natomiast w gminach jarocińskich wynagrodzenia włodarzy są o wiele większe. 
Wynagrodzenie jakie otrzymuje jest zadowalające, przy czym zaznaczył, Ŝe poza pensją Wójt 
z tytułu wykonywanej pracy nie pobiera Ŝadnych dodatków, ani wynagrodzeń za 
niewykorzystany urlop. 
Następnie Wójt mówił, Ŝe budŜet na 2011 rok zostanie przyjęty                                                                                     
z końcem stycznia, Wójt mówił o podpisaniu aneksów umów w ramach programu rozwoju 
obszarów wiejskich związanych z inwestycją wymiany sieci wodociągowej, Wójt dodał, Ŝe 
inwestycja wodna uległa powiększeniu, wspomniał równieŜ, Ŝe odbył się przetarg na dowozy 
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szkolne- stawki uległy obniŜeniu, podpisano równieŜ umowę na odśnieŜanie na 
korzystniejszych warunkach niŜ dotychczas. Wójt dziękował sołtysom za realizację funduszu 
sołeckiego, który w większości został zrealizowany, Pan Podemski informował równieŜ, Ŝe 
została wyremontowana juŜ w ostateczności sala wiejska w Kruczynie.  
Na zakończenie Pan Aleksander Podemski wspomniał o projektach unijnych, o odnowie wsi  
i podstawowych usługach gdzie projekty gminy Nowe Miasto nie znalazły uznania, Wójt 
dodał, Ŝe w Wielkopolsce akceptację znalazło 50 gmin, upadł teŜ projekt turystyczny, gdyŜ 
sołtys nie skompletował potrzebnej dokumentacji. Pan Podemski zawiadomił, Ŝe został 
odblokowany projekt Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na budowę 
przydomowych oczyszczalni ścieków.  
Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planów Pracy Komisji rady gminy Nowe 
Miasto nad Wartą na rok 2011. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym otworzył dyskusję na temat 
uchwały. 
Głos zabrała Radna Ewa Andrzejewska, pytając w jaki sposób członkowie poszczególnych 
komisji pracowali- czy trzymali się ściśle planu czy spotykali się równieŜ na osobnych 
posiedzeniach związanych z bieŜącą analizą zaistniałych problemów. 
- W odpowiedzi Przewodniczący poinformował radną, Ŝe jeŜeli przewodniczący 
poszczególnych komisji uwaŜa za wskazane zwołanie osobnej komisji to ma ku temu prawo.  
Radna Andrzejewska wyraziła zdanie iŜ zasadnym byłoby wpisanie w plan pracy 
poszczególnych komisji adnotacji w następującej treści: „ ponadto komisja spotykać się 
będzie w celu analizy problemów z zakresu jej działań. W zaleŜności od potrzeb”. 
- Przewodniczący stwierdził, Ŝe nie widzi potrzeby dopisywania takiego zdania gdyŜ                       
w statucie znajduje się zapis, Ŝe przewodniczący poszczególnych komisji zwołuje posiedzenie 
tych komisji w zaleŜności od potrzeb. Ale jeŜeli jest taka wola radnych to zapis zostanie do 
planów pracy wprowadzony. 
Radna odstąpiła od swojego wniosku, twierdząc Ŝe jeŜeli taki zapis znajduje się w statucie to 
równieŜ nie widzi potrzeby wpisywania zdania do planów pracy. 
W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący zaproponował głosowanie za 
podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 15 radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
� Uchwała nr III/ 5 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie przez Wójta gminy 
Nowe Miasto nad Wartą kolejnej umowy dzierŜawy gruntów połoŜonych na terenie wsi 
Nowe Miasto nad Wartą, Chociczy i Wolica Pusta. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący rady, o głos poprosił radny Marek 
Mroziński, który pytał pana Wójta czy nie lepiej byłoby grunty sprzedać, gdyŜ jak wynika               
z uchwały są to bardzo małe działki oznaczone nie w hektarach a metrach.  
- Wójt informował radnego, Ŝe tereny te mogą jeszcze być potrzebne, dodając jednocześnie, 
Ŝe na gruntach ludzie nie mają obiektów trwale związanych z gruntem, są to obiekty 
przenośne. Dlatego teŜ nie ma sensu ponosić dodatkowych kosztów związanych                         
ze sprzedaŜą nieruchomości.  
W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący zaproponował głosowanie za 
podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 15 radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  
� Uchwała nr III/ 6 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie uchylenia  uchwały w sprawie przepisów 
porządkowych regulujących sprawę ograniczenia uŜywania materiałów i artykułów 
pirotechnicznych tzw. widowiskowych na terenie gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 15 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr III/ 7 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 10)Przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami na 2011 rok”. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
Uchwała został przyjęta 14-stoma głosami „za”, 0 głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący. 
� Uchwała nr III/ 8 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów odwiertu Radlin 65 wraz                                   
z infrastruktur ą towarzyszącą w obrębie wsi Klęka. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady. Radny Mroziński informował 
radnych Ŝe tereny te znajdują się nie w Klęce a na terenach tzw. Koziego Borku od strony 
Wolicy Nowej. 
W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie za podjęciem 
uchwały.  
„Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 15 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr III/ 9 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 12) Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie zmiany w treści 
Porozumienia Międzygminnego zawartego  w dniu  7 października 2008 roku w sprawie 
powierzenia Gminie Jarocin przygotowania i wykonania zadania p. n. „Zorganizowanie 
i nadzór nad funkcjonowaniem systemu gospodarki odpadami i osadami ściekowymi dla 
gmin objętych POROZUMIENIEM wraz z budow ą Zakładu Zagospodarowania 
Odpadów Jarocin z siedzibą w Witaszyczkach  z ewentualnymi punktami 
przeładunkowymi”. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym otworzył dyskusję na temat 
uchwały. 
 Głos zabrał Pan Wójt, który informował, Ŝe uczestniczył w spotkaniu w sprawie 
zmiany w porozumieniu, w czasie spotkania uznano, Ŝe taka uchwałę trzeba podjąć. zadanie 
zostało powierzone gminie Jarocin, ale kosztami obarczeni są mieszkańcy, wg porozumienia 
koszty ulegają obniŜeniu, jednostką która będzie realizowała zadanie jest firma ZGO. 
 Po zakończeniu wypowiedzi Pana Wójta głos zabrał radny Juliusz Twardowski, który 
pytał, jak w przedstawionym porozumieniu wygląda sprawa władzy, gdyŜ porozumienie 
podpisali w 2008 r., wójtowie którzy juŜ nie działają w samorządzie. 
- w odpowiedzi Wójt informował, iŜ jest ciągłość władzy publicznej, wiec nie trzeba zmieniać 
całego porozumienia jeŜeli organ wykonawczy gminy się zmienił. 
 Radna Zofia Kędziora proponowała aby na komisję przyjechała osoba która zreferuje 
radnym sprawę porozumienia.  
Uchwała został przyjęta jednogłośnie 15-stoma głosami „za”. 
� Uchwała nr III/ 10 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 13) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok.  
 Uchwała została przedstawiona przez Panią ElŜbietę Mnich- Skarbnika Gminy.  
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Po analizie zmian budŜetowych w związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził 
głosowanie za podjęciem uchwały. 
 „Za” podjęciem uchwały opowiedziało się 15 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych. 
� Uchwała nr III/ 11 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 14) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 
w podatku od nieruchomości. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  
Uchwała został przyjęta jednogłośnie 15-stoma głosami „za”. 
� Uchwała nr III/ 12 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 15) Interpelacje radnych. 
W związku z brakiem interpelacji Przewodniczący zaproponował przejście do punktu 
kolejnego. 
Ad 16- 17) Sprawy bieŜące. Wolne głosy i wnioski. 
� Jako pierwszy głos zabrał radny Wincenty Pawelczyk, który odniósł się do pisma 
skierowanego do rady gminy w sprawie wykonania drogi na ulicy Wiejskiej i Leśnej w 
Boguszynie. Radny wyraził zdanie, Ŝe wnioski do budŜetu naleŜy składać do 30 września, 
poza tym wniosek taki powinien być poparty zebraniem wiejskim. Radny prosił, aby 
pracować zgodnie z podanymi terminami. 
� Radna Zofia Kędziora informowała radnego Pawelczyka, Ŝe osobiście złoŜyła wcześniej po 
zebraniu wiejskim wniosek do budŜetu w sprawie remontu drogi, zgodnie z terminem. 
� Radny Zenon Wojciechowski informował, Ŝe wniosek został złoŜony ponownie poniewaŜ 
wcześniej złoŜone wnioski w tej samej sprawie nie znalazły poparcia. 
� Pan Jacek Nyczke proponował, aby firmy które mają siedzibę na ulicy Wiejskiej i Leśnej z 
racji tego, Ŝe najbardziej korzystają z tej drogi wspomogły inwestycję budowy drogi. 
� Radny Mroziński, wyraził zdanie, Ŝe naleŜało zabezpieczyć środki z funduszu sołeckiego 
na budowę tych dróg. 
� Pan Zenon Wojciechowski informował, Ŝe środki z funduszu są przeznaczone na remont 
drogi na ulicy Ogrodowej i Słonecznej, poniewaŜ na budowę drogi środki nie wystarczyłyby 
gdyŜ jest to zbyt duŜa inwestycja, dlatego sołectwo zdecydowało się na częściowy remont 
innych dróg.  
� Pan Łukasz Matuszak sołtys wsi Szypłów pytał pana Wójta czy w 2011 roku są 
przewidziane dofinansowania do przydomowych oczyszczalni ścieków. 
� W odpowiedzi Pan Wójt informował, Ŝe Fundusz został przywrócony ale nie na takich 
samych zasadach co poprzednie lata. Teraz będzie on funkcjonował na takiej zasadzie, Ŝe 
gmina opracuje projekt dla jakiejś grupy oczyszczalni, po czym wyłoni wykonawcę w ramach 
publicznego przetargu na wykonanie wszystkich planowanych oczyszczalni.  
� Radny Artur Borkowski pytał Wójta czy istnieje moŜliwość przeprowadzenia ekspertyzy 
ciągłego wybijania się wody w Chociczy na ulicy Dworcowej w stronę torów kolejowych. 
Radny informował, Ŝe istnieje domniemanie, Ŝe ktoś jest nielegalnie podłączony do 
kanalizacji, i poprzez odprowadzanie wody i róŜnego rodzaju ścieków woda wybija się a ze 
względu na to Ŝe jest bardzo niska temperatura woda ta zamarza.  
� Pan Wójt informował radnego, Ŝe sprawa jest znana zarówno Wójtowi jak i sołtysowi. Nie 
jest to nielegalne podłączenie się do kanalizacji jest to wyciek z prawdopodobnie zapchanej 
deszczówki. Jest tak wysokie ciśnienie wody, jest tak wysoki poziom wody, Ŝe z deszczówki 
powstaje wyciek który znajduje ujście na drogę, woda spływa w dół na tory stąd powstaje 
zlodowacenie przy przejeździe kolejowym. Sprawę moŜe rozwiązać połoŜenie na tym 
odcinku kolektora wodnego. Na połoŜenie kolektora jest szansa przy okazji remontu stacji 
kolejowej, gdzie został połoŜony rurociąg, inwestycji nie wykona gmina a odpowiednie 
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słuŜby gdyŜ jest to zbyt skomplikowana sprawa, wymagająca odpowiednich uzgodnień, gdyŜ 
deszczówka znajduje się w pasie drogowym dróg wojewódzkich.  
� Sołtys Roguska Pan Henryk Prochownik pytał, czy naleŜy złoŜyć nowe wnioski na budowę 
przydomowych oczyszczalni. 
� Pan Wójt informował sołtysa, Ŝe nie trzeba składać nowych wniosków, uwzględniane będą 
wnioski które juŜ zostały złoŜone w urzędzie w roku ubiegłym. 
� Radna Julia Rzepka w imieniu mieszkańców pytała czy przy okazji Świąt BoŜego 
Narodzenia jest moŜliwym, aby na nowomiejskim rynku postawić choinkę.  
� Pan wójt informował, Ŝe kilka lat temu taka choinka stała miała ok. 5-10 metrów, ale była 
zbyt mała, niewidoczna, dlatego aby uzyskać poŜądany efekt choinka musiałaby być ze 3 razy 
większa. 
� Radny Marek Banaszak dziękował ze wykończenie świetlicy wiejskiej w Kruczynie, 
informował, Ŝe po remoncie świetlica mimo Ŝe jest najstarszą świetlicą w gminie wygląda 
bardzo ładnie i nowocześnie.   
�  Radny Jacek Nyczke prosił o postawienie znaku przy wyjeździe w nowomiejskiego rynku 
informującego gdzie naleŜy kierować się na Wolice Kozią, a w Wolicy Koziej gdzie na 
Dębno. 
� Pan Maciej Kuderczak informował, Ŝe tegoroczna Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy 
rusza 9 stycznia gmina otrzymała zgodę na 30 wolontariuszy, akcja odbędzie się w Chociczy. 
Pan Dyrektor prosił o informacje jeŜeli jakaś firma chciała poddać jakieś rzeczy pod licytację. 
Ponadto pan Dyrektor informował, Ŝe w związku ze zbliŜającym się karnawałem spis 
wszystkich zabaw jest wywieszony w gablocie GOK-u, natomiast na koniec karnawału 8 
marca odbędzie się tradycyjnie podkoziołek- impreza samorządowa. 
Na zakończenie pan Dyrektor informował, Ŝe odbędzie się teŜ sylwester zintegrowany                     
z gminą śerków. 
� Sołtys wsi Wolica Pusta pytał czy ruszy sprawa budowy chodnika w sołectwie.  
� Wójt informował, Ŝe jest szansa na budowę chodnika w porozumieniu z gminą Jarocin, gm. 
Jarocin wydałaby materiał natomiast nasza gminy chodnik by wykonała. Sprawa komplikuje 
się jeŜeli chodzi o uzgodnienia względem gruntów, czy zostaną wydane zezwolenia na 
budowę chodnika nie na swoich gruntach. 
� Pan Marek Mroziński pytał jak daleko posunęła się sprawa sprzedaŜy działki w Klęce, 
która miała słuŜyć pod budowę sklepu.  
� Pan Wójt informował, Ŝe jest juŜ przygotowana przez architekta decyzja aktualizacyjna, co 
stanowi podstawę do podjęcia jakichkolwiek działań względem sprzedaŜy działek, po 
dokonaniu analizy okazało się, Ŝe grunty naleŜy wydzielić geodezyjnie gdyŜ całości sprzedać 
nie moŜna ze względu na to, Ŝe idzie w tym miejscu rów którego sprzedać nie moŜna. 
Geodeta ma to zlecone, ale ze względu na warunki pogodowe zajmie się tym jak poprawi się 
pogoda.  
 Na zakończenie przy lampce szampana, Przewodniczący Rady Ŝyczył radnym, 
sołtysom oraz zaproszonym gościom pomyślności w nadchodzącym 2011 roku. 
Do Ŝyczeń dołączył się Wicestarosta Pan Zdzisław Jędrzak. 
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